

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR RESTRICTED
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

L/2476
30 September 1965
Limited Distribution

Original: English

WORKING PARTY ON ARAB COMMON MARKET

Chairman: Mr. L. RYDFORS (Sweden)

Membership

France	Japan	United Arab Republic
Federal Republic of Germany	Madagascar	United Kingdom
Greece	Nigeria	United States
India	Poland	Upper Volta
Israel	Turkey	Yugoslavia

The Commission of the European Economic Community will participate in the Working Party.

Terms of reference

To examine, in the light of the relevant provisions of the General Agreement, the Agreement for economic unity among Arab League States, other relevant instruments and the decisions and recommendations of the Council of Arab Economic Unity, and to report to the CONTRACTING PARTIES at their twenty-third session.

GROUPE DE TRAVAIL DU MARCHE COMMUN ARABE

Président: M. L. RYDFORS (Suède)

Composition

République fédérale d'Allemagne	Inde	Pologne
Etats-Unis	Israël	République arabe unie
France	Japon	Royaume-Uni
Grèce	Madagascar	Turquie
Haute-Volta	Nigéria	Yougoslavie

La Commission de la Communauté économique européenne siégera également au Groupe de travail.

Mandat

Examiner, au regard des dispositions de l'Accord général applicables en l'espèce, l'accord d'union économique entre les Etats de la Ligue arabe, ainsi que les instruments connexes et les décisions et recommandations du Conseil de l'Union économique arabe; faire rapport aux PARTIES CONTRACTANTES à leur vingt-troisième session.